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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Stále apelujem už 6 rokov na opravu tej časti cesty, kde končí Hurbanova ulica s východom 
na Pribinovu, to je nejakých 50 m cesty. Sú tam nehorázne jamy, keď zaprší. Je to východzia 
cesta na stanicu z celej severovýchodnej časti Trebišova, už nehovoriac staré babky do 
kostola tam, čo chodia. Aj keď nie  hovorím novú cestu urobiť, ale aspoň aby to bolo 
schodné.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka opravy zvažujeme aj po dohode s technickými službami, aby táto oprava bola 
riešená aspoň provizórnym spôsobom to, čo ste povedali, čo si vyžaduje aj spoluprácu so 
Slovenskou správou ciest, pretože chceme na to využiť aspoň na spevnenie plôch tu drť, ktorá 
sa využívala aj v iných častiach mesta, kde sa aspoň čiastočne podarilo tieto úseky spojazdniť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


